

SAL Saudi Logistics Services Co. Announces the Board of Director's Decision to Distribute Cash Dividends for the Second Quarter of the Fiscal Year 2025

إعلان شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن قرار مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين عن الربع الثاني من العام المالي 2025م

Element	Explanation	توضیح	بند
Subject	SAL Saudi Logistics Services Co. Announces the Board of Director's Decision to Distribute Cash Dividends for the Second Quarter of the Fiscal Year 2025	إعلان شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن قرار مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية على الساهمين عن الربع الثاني من العام المالي 2025م	الموضوع
Introduction	SAL Saudi Logistics Services Co. announces the decision of the Board of Directors to distribute cash dividends to shareholders for the Second Quarter of the Fiscal Year 2025	تعلن شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن قرار مجلس الإدارة بتوزيع أرباح مرحلية عن الربع الثاني من العام المالي 2025م	مقدمة
Date of the board's decision	2025/08/6 Corresponding to 1447/02/12	2025/08/6م، الموافق 1447/02/12هـ	تاريخ قرار مجلس إدارة الشركة
The Total amount distributed	121,600,000 Saudi Riyals	121,600,000 ريال سعودي	اجمالي البلغ الوزع
Number of Shares Eligible for Dividends	80 million shares	80 مليون سهم	عدد الأسهم المستحقة للأرباح
Dividend per share	1.52 Saudi Riyals	1.52 ريال سعودي	حصة السهم من التوزيع
Percentage of Dividend to the Share Par Value	15.2%	% 15.2	نسبة التوزيع إلى قيمة السهم الاسمية
Eligibility date	2025/08/21 Corresponding to 1447/02/27	2025/08/21هـ 1447/02/27هـ	تاريخ الأحقية
Distribution Date	2025/09/09 Corresponding to 1447/03/17	20/25/09/09م، الموافق 1447/03/17هـ	تاريخ التوزيع



The company announces to its valued shareholders that dividends will be distributed by automatically depositing into their investment accounts linked to the shareholders' portfolios at all banks through the Securities Depository Center Company (Edaa).

The eligibility of dividends for the shareholders of the Company who own shares at the end of the trading day 21-08-2025G, corresponding to 27-02-1447H, for the shareholders registered in the Securities Depository Center Company (Edaa) at the end of the second trading day following the eligibility date.

We would like to draw the attention of the non-resident foreign investors that the cash dividend distribution, which is transferred by the resident financial broker, is subject to a withholding tax of 5%, in accordance with the provisions of Article 68 of the Income Tax Law and Article 63 of its Implementing Regulations.

Therefore, the Company urges non-resident investors who have tax exemptions on dividends issued by the Zakat, Tax and Customs Authority, to communicate with the Investor Relations Department, and to provide documents supporting tax exemption.

The company calls on its valued shareholders to ensure their information is up to date and that bank account numbers are linked to their investment portfolios to avoid any delay in receiving dividends.

For any inquiries or further details, please contact the Investor Relations at (+966 12 6964168 or +966-550120163) during working hours or via email at: Investor.Relations@sal.sa

تود الشركة أن تعلن لماهميها الكرام بأنه سوف يتم توزيع الأرباح عن طريق الإيداع آليا في الحسابات الاستثمارية المرتبطة بمحافظ الشادة الماهمين لدى جميع البنوك عن طريق شركة مركز إيداع للاوراق المالية.

علما بأن أحقية الأرباح ستكون للمساهمين المالكينَ لأسهم الشركة بنهاية تداول يوم 21-08-2025م، الموافق 27-02-1447هـ، والقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى شركة مركز إيداع الأوراق المالية (إيداع) بنهاية ثاني يوم تداول يلي تاريخ الأحقية

كما نود أن نلفت عناية السادة المستثمرين الأجانب غير القيمين إلى أن التوزيعات النقدية التي يتم تحويلها عن طريق الوسيط المالي المقيم تخضع عند تحويلها أو قيدها لضريبة الاستقطاع بنسبة ⁵% طبقا لأحكام المادة (68) من نظام ضريبة الدخل وألمادة (63) من لائحته التنفيذية.

معلومات اضافية

وعليه، تؤكد الشركة على السادة المستثمرين غير القيمين ممن لديهم إعفاءات ضريبية على توزيعات الأرباح صادرة عن هيئة الزكاة والضريبة والجمارك بسرعة التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين لتزويدهم بالمستندات المؤيدة للإعفاء الضريبي.

وتهيب الشركة بمساهميها الكرام ضرورة تحديث بياناتهم والتأكد من ربط أرقام الحسابات البنكية بالمحافظ الاستثمارية لضمان إيداع أرباحهم دون تأخير.

وفي حالة وجود أي استفسار يرجى التواصل مع علاقات المستثمرين على الرقم (550120163-966+ أو 964168-12-966+) خلال ساعات الدوام الرسمي للشركة أو على البريد الإلكتروني: Investor.Relations@sal.sa

Additional Information